

「中大聯合人」午宴 Luncheon for United College Alumni Working in CUHK

「中大聯合人」午宴於2017年2月16日假書院張祝珊師生康樂大樓三樓文怡閣舉行，書院邀請在中大工作的聯合書院校友回到聯合校園參加是次聚會，逾五十位校友出席。

The College organised a luncheon for United College alumni working in CUHK on 16 February 2017 at the College Staff Common Room, 3/F, Cheung Chuk Shan Amenities Building, United College. More than fifty alumni working in CUHK attended this luncheon.



書院校友會會員招募 The College Alumni Association Member Recruitment

為慶祝聯合書院六十周年院慶，所有聯合校友於2017年8月31日前加入聯合書院校友會，即可享終身會籍半價優惠（即港幣二百五十元正），機會難逢，入會從速。入會表格可於以下校友會網頁下載：<http://www.ucaa.org.hk>。校友亦可登入網頁填寫網上入會表格。查詢請致電 3943 8654 或 3943 7582 與陸敏兒女士或吳寶珊女士聯絡。

To celebrate the 60th Anniversary of the College, all College alumni who join the Alumni Association on or before 31 August 2017 can enjoy a 50% discount on the life membership fee (i.e. HK\$250). Application form can be downloaded from the webpage of the College Alumni Association: <http://www.ucaa.org.hk>. Alumni can also fill in the online application on that webpage. For details, please contact Ms Amy M Y Luk at 3943 8654 or Ms Iris P S Ng at 3943 7582.